

Dear Debra Cerritelli,

Good day. I hope you are doing well. Here is the personalized email I sent out to my family members, friends, colleagues, team members and networks:

Dear Friend, family, supporter, or team member,

2018 marks the 16th anniversary of the Jazz for Peace Concert at the United Nations which is now a part of history. Since then Jazz for Peace has awarded over 850 Grants earning its place as “one of the most [significant](#) cultural events of our time”. As part of this special Grant funding process all of your friends, family, colleagues and supporters **will be awarded special VIP perks and amenities by the Jazz for Peace Foundation at this Historic event to be held sometime in July 2018, right here in Burkina Faso at a convenient & appropriate venue at an exact date chosen by us as detailed in the “Jazz for Peace VIP Guest of Honor Fast Facts!” located here: Click here for your VIP Link:**

<https://jazzforpeace.wordpress.com/step-2/>

In honor of this historic celebration we are applying for a Grant to take our project to the next level and would like you to take a quick minute to click on the link above, check out the introductory video and VIP perks in store for you and your favored guests, and let us know your comments and feedback!

Here is my comment: “By connecting likeminded people and organizations worldwide and providing them with the necessary resources by means of Jazz, the Jazz for Peace Foundation is a Glimmer of Hope fighting the root causes of poverty, hunger, illiteracy, injustice, wars... For this reason, this great organization deserves my support and total commitment!”

Please review the information above and below and let me know yours.

Sincerely,

Aubin Oscar Zoetyande on behalf of the Ministry of Youth, Vocational Training and Employment to benefit “Youth Entrepreneurship and Leadership Initiative / Burkina Faso.”

Please find below the comments I have received from my supporters and team members. As suggested, you have the translated version of the comments along with the initial comments in French... Thank you!

TRANSLATED VERSION OF THE COMMENTS

1- ***TIEGNA Amidou (Supporter)**
Manager/ Cultural promoter, Burkina Faso

« This is fantastic! I encourage you to realize this musical project. I think that it will allow the inhabitants of Burkina Faso to learn more about the Jazz for Peace Foundation and to discover the achievements of this organization worldwide. All my encouragements and all the best to you. »

2- ***Olympia de Maismont (Supporter)**
French Independent Reporter, Ouagadougou

« I reviewed the documents and videos you have sent regarding the Jazz for Peace Event in Burkina Faso and I find that it is a great idea! However, the period of July coincides with the rainy season and it would be a pity to perform the concert indoors... Moreover, it seems that the "Festival Jazz à Ouaga" is scheduled at this time in Ouagadougou and you should distance yourself from it... »

3- ***Laurene Graziani (Supporter)**
French International Expert on Children's Rights, Burkina Faso

« We are lucky enough to live in Burkina Faso for two years. The cultural life is there particularly rich and the people so welcoming. The artistic scene is one really moment of sharing, exchange and opening. At the moment when Burkina Faso is going through a period of troubles, this closeness has become essential. To be together, to support each other and to continue to move forward in solidarity are part of a lasting peace components. We took part in the Amani Festival in Goma, and to see arriving Jazz for Peace in Burkina Faso would be a new opportunity to replace Peace at the top of the list. Then, see you soon! »

4- ***Ludivine LANIEPCE (Supporter)**
French Independent Journalist, Ouagadougou

« More than ever, we need initiatives in favor of peace in the world. Peace is a precious value that requires lots of vigilance. It is constantly endangered and we must be its guardians.

Jazz for Peace is part of these events which allow people to get closer, to understand each other, and to share unique moments thanks to culture in general and music in particular. The organization of this event in Burkina Faso is more than legitimate for at least two reasons:

- The musical heritage of Burkina Faso is recognized all over the world. Cradle and reference of both traditional and modern music in West Africa, the fame of burkinese music goes from the rythms of its balafons to the sounds of trumpets of his classic orchestras. While Bobo-Dioulasso is historically the musical heart of the sub-region, the vintage pieces of orchestras such as Harmonie Voltaïque or Volta Jazz are always fashionable. Therefore, it's natural to keep honoring this inheritance in the land of upright people.*
- Burkina Faso, being considered as a country of religious co-existence, and living together in harmony par excellence, repeatedly referred to as an example in spite of its development issues does not escape the rise of violence and terrorism in the world. To let the inhabitants of Burkina Faso not forget their identity and their values and remains courageous in order to allow the foreigners who have chosen this country as place of residence and work keep feeling good there, it is essential today to hear a cry for peace from Burkina Faso. I strongly agree and encourage the organization of the Jazz for Peace Concert in Burkina Faso. »*

5- ***SAWADOGO Mireille Juliette (Supporter)**
School Teacher, Burkina Faso

«Every initiative aimed at establishing peace in people daily life deserves to be encouraged. It's the reason why, the Jazz for Peace event in Burkina Faso is an unexpected opportunity and we are very proud to welcome in our country this great band of musicians for a historic concert... See you very soon! »

6- *PARE Fousséni (Board Member)
Youth Counselor, Regional Youth Authority for the
Hauts-Bassins Region in Bobo-Dioulasso

« Peace is really important for mankind. I am very happy to hear that the Jazz for Peace Foundation intends to organize a concert in my country in order to help promote peace in this part of the world. It will be a real pleasure for me to join this unique celebration accompanied by my colleagues and friends! »

7- *KAMBIRE Dometaminé (Board Member)
Youth Counselor, Regional Youth Authority for the
Hauts-Bassins Region, Bobo-Dioulasso

« July can't come soon enough! I am convinced this event will give new perspectives to Burkina Faso people in terms of Peace... We are going to work alongside the Jazz for Peace Foundation so as to make the Jazz for Peace Concert in Burkina Faso a real success! »

8- *KOUSSE Boureima (Board Member)
Assistant in Employment and Vocational Training, Regional Youth
Authority for the Hauts-Bassins Region, Bobo-Dioulasso

« Jazz for Peace Burkina Faso is a salutary initiative and I wish that the rulers and all the development stakeholders support this praiseworthy initiative. As for me, I look forward to welcoming this wonderful team of the Jazz for Peace Foundation working relentlessly to help bring a better and peaceful world... »

9- *SANOU Charlotte (Supporter)
Vocational Trainer, Bobo-Dioulasso

« Thank you so much to the Jazz for Peace Foundation for this noble initiative. In the current social and political context, organizing such a concert won't be superfluous. On the contrary, it will permit to strengthen peace and social cohesion in Burkina Faso. I really hope that the Jazz for Peace concert will be organized in Bobo-Dioulasso, the cultural capital of the country. As a matter of fact, after the National Culture Week which took place from 24th to 30th March 2018 in Bobo-Dioulasso, we look forward to welcoming the Jazz for Peace Burkina Faso Concert right here in Bobo-Dioulasso... Thank you for the consideration! »

10-***OUEDRAOGO Silas (Board Member)**
Director at Christian Relief and Development
Organization (NGO), Bobo-Dioulasso

« Many thanks to the Jazz for Peace Foundation for everything they are doing to give hope to millions of people around the world. Thank you for choosing Burkina Faso as your future destination as well. I hope that, together, we shall be able to celebrate Peace in July 2018 and support in the same time the Youth Entrepreneurship and Leadership Initiative project/ Burkina Faso to give new perspectives to young people of Burkina Faso, namely regarding their employability, their security, their contribution to the country development process... All the best to Jazz for Peace! »

11- *** OUEDRAOGO Safiatou (Board Member)**
Secretary Red Cross, Bobo-Dioulasso

«In our country, there is a saying stating that, if someone washes your back, you should wash your face... The Jazz for Peace Foundation gives us a saving hand and we will seize this great opportunity to talk about the importance of peace. See you in July for this extraordinary and memorable concert! »

12- ***KONKOBO Ousmane (Supporter)**
Agricultural Engineer, Bobo-Dioulasso

« A Jazz for Peace concert in Burkina Faso. What an incredible news! I will take part to this party...»

13- ***SAWADOGO Emilie Léonne (Board Member)**
Youth Counselor, Regional Youth Authority for
the Hauts-Bassins Region, Bobo-Dioulasso

«It is a very beautiful initiative, a concert for peace. Everyone has his own role to play in the establishment of peace. As an actor in the field of youth issues, it is a challenge for me to help promote peace... Many thanks to the Jazz for Peace Foundation. »

14- *KABORE Jérémy (Supporter)
Vocational Trainer, Bobo-Dioulasso

« The former president of Ivory Coast, Felix Houphouet Boigny said with good reason that peace is not an empty word, but a behavior ... May the Concert Jazz for Peace Burkina Faso be a framework of exchange of information and sharing of experiences that can bring peace to the daily life of Burkinabe people. Thank you to the Jazz for Peace Foundation for their interest in Burkina Faso. »

15- *SOMPOUGDOU Natacha Raïssa (Supporter)
Lawyer, Ministry of Justice, Ouagadougou

« We need real peace to live happily and to be able to undertake development actions. The Jazz for Peace Foundation intends to share its vision of peace with the Burkinese people through an unprecedented concert. I dedicate my total support to this event! »

16- *Colin Mousset (Supporter)
French Manager of the Collectif Sabwana Orchestra

« By organizing quality jazz concerts around the world, the Jazz for Peace Foundation helps spread a message of peace and unity. Thanks to their action, jazz, the very symbol of cultural interbreeding contributes to sustainable development. Welcome to Burkina Faso, the land of upright men. »

17- *Gautier CHÊNE (Board Member)
French Sound Engineer, Ouagadougou

« Music soothes hearts, federates men through its universal language made of scales, chords and rhythms ... And, what is more universal music than jazz in all its forms and to infinity ... Jazz for Peace plays an admirable role for the promotion of jazz in all its dimensions in order to gather men and put an end to conflicts, while not forgetting to transmit these means of expression to future generations. And for all these things, thanks you to them. »

18- *NOBA Seydou (Supporter)
Project Management Consultant, JCI Burkina Faso

«Jazz for Peace is a multi-impact event. Its organization especially allows the achievement of the Sustainable Development Goals. Indeed, the subsidy granted

allows both to fight against poverty through employability and self-employability and also to promote peace through the professional insertion of young people. Thus, to subsidize projects is to ensure the sustainability of Jazz for Peace and the sustainable development of our societies. »

19- *FORO L Landry (Supporter)
Man of Culture, Ouagadougou

«I fully affirm my support for this jazz for peace event which, beyond music, is a vector of peace and social cohesion. The arrival of this event could, enhance the image of my country Burkina Faso, which is going through a lot of crises right now. The Jazz for Peace will be able to brew it to help us to have this cultural, political and social stability. »

20- *ZOETYANDE Line Betty (Board Member)
Artist, Ouagadougou

« I strongly agree with the organization of this event! Such a project in Burkina Faso in these times of crisis will be a good breath of air... There's nothing like celebrating peace with good jazz music! »

21- *SANOU Laurencia (Board Member)
**Youth Counselor, Regional Youth Authority for
the Hauts-Bassins Region, Bobo-Dioulasso**

« Let's celebrate Peace with the Jazz for Peace Foundation in Burkina Faso! »

22- *SANOU S. Ippolyte (Supporter)
Mayor District N°6 of Bobo-Dioulasso

« I would like to say thank you to the leaders of Jazz for Peace and their partners for this great initiative. We will be very pleased to host the concert in Burkina Faso and exactly in Bobo-Dioulasso. »

23- *SILGA Agnès (Supporter)
1st Deputy Mayor, District N°6 of Bobo-Dioulasso

« Jazz for Peace, it is with a real pleasure that the city of Sya will welcome you in July 2018 for a terrific concert ... See you soon! »

24- ***SOULAMA Adama (Supporter)**
Regional Counselor, Researcher at INERA
Farako-ba Station, Bobo-Dioulasso

« I support such an activity dedicated to peace and leisure and my prayer is to see this activity realized in Burkina Faso and mainly in the beautiful city of Sya which is the region of the country's culture. Bobo-Dioulasso welcomes you! »

25- *** OUATTARA Siaka (Supporter)**
Mayor of Toussiana, Bobo-Dioulasso

«Cultivating peace, social cohesion and culture is my business. Thank you very much for this concert that will be held this year in Burkina Faso. I have one year followed on the media the concert and I am perfectly ready for the concert in Bobo-Dioulasso. Good luck to the Jazz for Peace initiative team and may God assist you. »

26- ***KIEMA Aristide (Supporter)**
Student at the University of Koudougou, Burkina Faso

« I wish good luck to the Jazz for Peace Project. My prayer is that it takes place here in Bobo-Dioulasso and to be present this day to celebrate with the team. »

27- ***OUATTARA Abdoulaye Emmanuel (Board Member)**
Head of SIMA at Regional Chamber of Agriculture for
the Hauts-Bassins Region, Bobo-Dioulasso

«I am dreaming of this beautiful day to come in Burkina Faso. I appreciate the objective of the concert and its relevance in Burkina Faso. Congratulations to the initiators of the Jazz for Peace concert the world at large. Holding the concert in Burkina Faso is quite justifiable in view of the current situation of our dear country. My deep desire is the performance of the concert in Bobo-Dioulasso. May God assist the Jazz for Peace project. »

28- *** SOUBEIGA Régine (Supporter)**
School Teacher, Bobo-Dioulasso

« Nice initiative with all the encouragements for its success! »

29- * **OUATTARA Aly (Supporter)**
Member of the Young Farmers Association for
the Hauts-Bassins, Bobo-Dioulasso

« Burkina Faso today needs such an initiative for its social cohesion and peace. Unreservedly, I welcome the concert in the city of Bobo-Dioulasso. »

30- * **SANOU Ousmane (Supporter)**
Young Promoter, Bobo-Dioulasso

« Jazz for Peace, I love you so much for your admirable idea. We welcome you with open arms in Burkina Faso, especially in Bobo-Dioulasso. »

31- * **YAO Baba Zoumana (Supporter)**
Accounting Assistant Regional Chamber of Agriculture
for the Hauts-Bassins Region, Bobo-Dioulasso

« Good luck with the Jazz for Peace project and welcome to Burkina Faso. »

32- * **IDO Collet (Supporter)**
Agricultural Engineer, Bobo-Dioulasso

« Peace and development actions are our vision. For this activity, I appreciate it to its true value and I congratulate the initiators. See you in Bobo-Dioulasso. »

33- * **OUATTARA K. O. Habib (Supporter)**
Project Manager, Bobo-Dioulasso

« Peace is everyone's business and we will support any initiative to promote peace in our country. Welcome to our country and Bobo-Dioulasso. »

34- * **TRAORE Ibrahim (Supporter)**
Burkinese News Agency, Bobo-Dioulasso

« The music of the Peacekeepers, I support this initiative with all due respect. »

35- * **SANKARA Boureima (Supporter)**
Entrepreneur, Bobo-Dioulasso

« The Drum-Fanfare of Peace Music will make us vibrate to the sound of its brass, led by Jazz for Peace. »

36- ***OUATTARA K. Ephraïm (Supporter)**
AD Church Pastor, Bobo-Dioulasso

«In order to guarantee the success of this initiative, the mobilization of all is essential. As far as I am concerned, my whole family and I will be there this day to support the activity. »

37- * **LOMPO Marpoa Mireille (Supporter)**
Student at Charles De gaulle II, Bobo-Dioulasso

« In this year of commemoration of the 19th edition of the National Culture Week, the Jazz for Peace concert is welcome in Bobo-Dioulasso. »

38- * **BARRO Tiémoko (Supporter)**
Secondary school Steward, Bobo-Dioulasso

«The symphony orchestra of the Conservatoire devotes a program to the French music at the turn of the twentieth century, Claude Debussy, died precisely in this year 1918 to Albéric Magnard, fallen four years earlier under enemy bullets. I think that the mission of Jazz for Peace is welcome in our country, mainly in Bobo-Dioulasso. »

39- * **OUEDRAOGO Francine (Supporter)**
Sociologist, Ministry of Social Affairs, Ouagadougou

«With the Jazz for Peace Foundation, it's Jazz in the service of Mankind... Bye for now! »

40- * **ZOUNGRANA Wielfried (Supporter)**
Computer Programmer at ISEC, Ouagadougou

« That's ok for me ... I'm interested! »

INITIAL COMMENTS IN FRENCH

1- *** TIEGNA Amidou (Supporter)**
Manager/ Cultural promoter, Burkina Faso

« C'est très bien ! Je vous encourage à réaliser ce projet musical. Je pense que cela permettra aux burkinabè de connaître davantage la Fondation Jazz for Peace et de découvrir les exploits de cette organisation à travers le monde. Tous mes encouragements et bien de choses à vous. »

2- ***Olympia de Maismont (Supporter)**
French Independent Reporter, Ouagadougou

« J'ai regardé les documents et vidéos que tu m'as envoyés au sujet de l'évènement Jazz For Peace au Burkina et je trouve que c'est une très bonne idée ! Toutefois, la période de Juillet coïncide avec la saison pluvieuse et il serait dommage de faire le concert à l'intérieur. Par ailleurs, il semblerait que le "Festival Jazz à Ouaga" est programmé pour la même période à Ouagadougou et vous devriez vous en démarquer... »

3- ***Laurene Graziani (Supporter)**
French International Expert on Children's Rights, Burkina Faso

« Nous avons la chance de vivre au Burkina Faso depuis 2 ans. La vie culturelle y est particulièrement riche et les personnes si accueillantes. La scène artistique est un véritablement moment de partage, d'échange et d'ouverture. A l'heure actuelle où le Burkina Faso traverse une période de troubles, cette proximité est devenue indispensable. Être ensemble, se soutenir et continuer à avancer dans la solidarité sont autant d'éléments pour une paix durable. Nous avons participé au Festival Amani à Goma, et voir arriver Jazz for Peace au Burkina serait une nouvelle opportunité de replacer la paix en tête de liste. Alors à bientôt! »

4- ***Ludivine LANIEPCE (Supporter)**
French Independent Journalist, Ouagadougou

« Nous avons plus que jamais besoin d'initiatives en faveur de la paix dans le monde. La paix est un bien précieux qui nécessite beaucoup de vigilance. Elle est sans cesse en péril et nous devons en être les gardiens.

Jazz for Peace fait partie de ces événements qui permettent aux gens de se rapprocher, de se comprendre et de partager des moments uniques grâce à la culture en général, et à la musique en particulier.

L'organisation de cet événement au Burkina Faso est plus que légitime, et ce pour au moins deux raisons :

- Le patrimoine musical du Burkina Faso est reconnu mondialement. Berceau et référence de la musique traditionnelle et moderne en Afrique de l'Ouest, la renommée de la musique burkinabè va des rythmes de ses balafons aux sons des trompettes de ses orchestres classiques. Tandis que Bobo-Dioulasso est depuis toujours le cœur musical de la sous-région, les morceaux vintage des orchestres tels qu'Harmonie Voltaïque ou Volta Jazz sont toujours à la mode. Il est donc naturel de continuer à honorer cet héritage au pays des « Hommes intègres ».*
- Le Burkina Faso, pays de la coexistence religieuse et du vivre-ensemble par excellence, maintes fois cité en exemple malgré ses difficultés en matière de développement, n'échappe pourtant pas à la montée de la violence et du terrorisme dans le monde. Pour que les Burkinabè n'oublient pas leur identité et leurs valeurs et gardent courage, pour que les étrangers qui ont choisi ce pays comme lieu de résidence et de travail continuent de s'y sentir bien, il est aujourd'hui indispensable de faire entendre un cri de paix depuis le Burkina Faso.*

Je soutiens de tous mes vœux l'organisation du concert Jazz for Peace au Burkina Faso.»

5- *SAWADOGO Mireille Juliette (Supporter)
School Teacher, Burkina Faso

« Toute initiative qui tend à instaurer la paix dans la vie quotidienne des hommes mérite d'être encouragée. C'est la raison pour laquelle l'évènement Jazz for Peace au Burkina Faso est une opportunité inespérée et nous sommes très fiers d'accueillir dans notre pays, ce grand groupe musical pour un concert historique... A très bientôt! »

6- *PARE Fousséni (Board Member)
Youth Counselor, Regional Youth Authority for the
Hauts-Bassins Region in Bobo-Dioulasso

« La Paix est vraiment primordiale pour l'humanité. Je suis très heureux d'apprendre que la Fondation Jazz for Peace envisage organiser un concert dans mon pays afin d'aider à promouvoir la Paix dans cette partie du monde... Je me joindrai bien volontiers à cette célébration inédite en compagnie de mes collègues et amis ! »

7- *KAMBIRE Dometaminé (Board Member)
Youth Counselor, Regional Youth Authority for the
Hauts-Bassins Region, Bobo-Dioulasso

« Vivement Juillet ! Je suis persuadé que cet évènement offrira de nouvelles perspectives aux Burkinabè en matière de paix... Nous allons nous mobiliser aux côtés de la Fondation Jazz for Peace pour faire du Concert Jazz for Peace Burkina Faso, un véritable succès ! »

8- *KOUSSE Boureima (Board Member)
Assistant in Employment and Vocational Training, Regional Youth
Authority for the Hauts-Bassins Region, Bobo-Dioulasso

« Jazz for Peace Burkina Faso est une initiative salubre et mon souhait est que les décideurs et l'ensemble des acteurs de développement soutiennent cette belle initiative. Pour ma part, il me tarde d'accueillir ce fameux groupe musical et cette merveilleuse équipe de la Fondation Jazz for Peace qui œuvrent inlassablement pour l'avènement d'un monde meilleur et pacifique... »

9- ***SANOU Charlotte (Supporter)**
Vocational Trainer, Bobo-Dioulasso

« Merci beaucoup à la Fondation Jazz for Peace for cette noble initiative. Dans le contexte socio-politique actuel, l'organisation d'un tel concert ne sera pas superflue. Au contraire, cela permettra de renforcer la paix et la cohésion sociale au Burkina Faso. J'espère vraiment que le concert Jazz for Peace sera organisé à Bobo-Dioulasso, la capitale culturelle du pays. En effet, après la Semaine Nationale de la Culture (SNC) qui s'est déroulée du 24 au 30 mars 2018 à Bobo-Dioulasso, nous serons très ravis d'accueillir le Concert Jazz for Peace Burkina Faso ici même à Bobo-Dioulasso... Merci pour la considération! »

10-***OUEDRAOGO Silas (Board Member)**
Director at Christian Relief and Development
Organization (NGO), Bobo-Dioulasso

« Merci beaucoup à la Fondation Jazz for Peace pour tout ce qu'ils font pour donner de l'espoir à des millions de personnes à travers le monde. Merci également d'avoir choisi le Burkina Faso comme votre future destination. J'espère qu'ensemble, nous allons pouvoir célébrer la Paix en juillet 2018 et soutenir en même temps le projet Initiative Entrepreneuriat Jeunesse et Leadership des Jeunes/ Burkina Faso afin de donner de nouvelles perspectives à la jeunesse burkinabè, notamment en ce qui concerne leur employabilité, leur sécurité, leur participation au processus de développement du pays... Bon vent à Jazz for Peace! »

11- *** OUEDRAOGO Safiatou (Board Member)**
Secretary Red Cross, Bobo-Dioulasso

« Dans notre pays, il y a un adage qui dit que, si quelqu'un vous lave le dos, vous devriez vous laver le visage... La Fondation Jazz for Peace nous tend une main salvatrice et nous allons saisir cette belle occasion pour évoquer le caractère fondamental de la paix. Rendez-vous en Juillet pour ce concert extraordinaire et mémorable ! »

12- *KONKOBO Ousmane (Supporter)
Agricultural Engineer, Bobo-Dioulasso

« Un concert Jazz for Peace au Burkina Faso, quelle nouvelle incroyable! Je ferai partie de cette fête... »

13- *SAWADOGO Emilie Léonne (Board Member)
**Youth Counselor, Regional Youth Authority for
the Hauts-Bassins Region, Bobo-Dioulasso**

« C'est une très belle initiative, un concert pour la Paix. Chacun a sa partition à jouer dans l'instauration de la paix. En tant qu'acteur dans le domaine de la jeunesse, c'est un challenge pour moi d'aider à promouvoir la paix... Merci beaucoup à la Fondation Jazz for Peace. »

14- *KABORE Jérémy (Supporter)
Vocational Trainer, Bobo-Dioulasso

« L'ancien président de la Côte d'Ivoire, Félix Houphouët Boigny disait avec juste raison que la paix n'est pas un vain mot, mais un comportement... Puisse le Concert Jazz for Peace Burkina Faso être un cadre d'échanges d'informations et de partage d'expériences susceptibles d'apporter la paix dans la vie quotidienne des Burkinabè. Merci à la Fondation Jazz for Peace pour leur intérêt pour le Burkina Faso. »

15- *SOMPOUGDOU Natacha Raïssa (Supporter)
Lawyer, Ministry of Justice, Ouagadougou

« Nous avons besoin d'une véritable paix pour vivre heureux et pouvoir entreprendre des actions de développement. La Fondation Jazz for Peace entend partager sa vision de la paix avec le peuple burkinabè à travers un concert inédit. Je dédie mon soutien total à cet événement on ne peut plus important ! »

16- *Colin Mousset (Supporter)
French Manager of the Collectif Sabwana Orchestra

« En organisation des concerts de jazz de qualité à travers le monde, la fondation Jazz for peace contribue à diffuser un message de paix et d'unité.

Grâce à leur action, le jazz, symbole même de métissage culturel, participe au développement durable. Bienvenu au Burkina-Faso, le pays des hommes intègres. »

17- *Gautier CHÊNE (Board Member)
French Sound Engineer, Ouagadougou

« La musique apaise les cœurs, fédère les hommes au travers de son langage universel fait de gammes, d'accords et rythmes... Et, quelle musique plus universelle que le jazz déclinable sous toutes ses formes et à l'infini... Jazz for Peace joue un rôle admirable pour la promotion du jazz dans toutes ses dimensions afin de rassembler les hommes et mettre fin aux conflits, tout en n'oubliant pas de transmettre ces moyens d'expressions aux futures générations. Et pour tout cela, merci à eux! »

18- *NOBA Seydou (Supporter)
Project Management Consultant, JCI Burkina Faso

« Jazz for Peace est un événement à multiple impact. Son organisation permet surtout l'atteinte des objectifs du développement durable. En effet la subvention octroyée permet à la fois de lutter contre la pauvreté à travers l'employabilité et l'auto-employabilité et aussi de promouvoir la paix à travers l'occupation des jeunes. Ainsi subventionner des projets c'est assurer d'une part la durabilité de Jazz for Peace et d'autre part un développement durable de nos sociétés. »

19- *FORO L Landry (Supporter)
Man of Culture, Ouagadougou

« J'affirme pleinement mon soutien, à cet événement jazz for peace qui au-delà de la musique, est vecteur de paix et cohésion sociale. L'arrivée de cet événement pourrait, redorer l'image de mon pays le Burkina Faso, qui traverse pas mal de crises en ce moment. Le Jazz pour la paix pourra de son brassage nous aider à avoir cette stabilité culturelle, politique et sociale. »

20- *ZOETYANDE Line Betty (Board Member)
Artist, Ouagadougou

« J'approuve pleinement l'organisation de cet événement ! Un projet pareil au Burkina en ces temps de crise sera une bonne bouffée d'air... Il n'y a rien de tel que de célébrer la paix avec une bonne musique de jazz !»

21- ***SANOU Laurencia (Board Member)**
Youth Counselor, Regional Youth Authority for
the Hauts-Bassins Region, Bobo-Dioulasso

« Célébrons la Paix avec la Fondation Jazz for Peace au Burkina Faso! »

22- ***SANOU S. Ippolyte (Supporter)**
Mayor District N°6 of Bobo-Dioulasso

*« Je tiens à remercier les responsables de **Jazz for Peace** et leurs partenaires pour cette belle initiative. Nous serons très ravis d'accueillir le concert au Burkina Faso et précisément à Bobo-Dioulasso. »*

23- ***SILGA Agnès (Supporter)**
1st Deputy Mayor, District N°6 of Bobo-Dioulasso

« Jazz for Peace, la ville de Sya se fera un réel plaisir de vous accueillir en Juillet 2018 pour un concert de tonnerre... A bientôt! »

24- ***SOULAMA Adama (Supporter)**
Regional Counselor, Researcher at INERA
Farako-ba Station, Bobo-Dioulasso

« Je soutiens une telle activité de paix et de loisir et ma prière est de voir cette activité se réaliser au Burkina Faso et principalement dans la belle cité de Sya qui est la région de la culture du pays. Bobo-Dioulasso vous souhaite la bienvenue! »

25- ***OUATTARA Siaka (Supporter)**
Mayor of Toussiana, Bobo-Dioulasso

« Cultiver la paix, la cohésion sociale et la culture est mon affaire. Je vous remercie beaucoup pour ce concert qui va se tenir cette année au Burkina Faso. J'ai une année suivi sur les médias le concert et je suis parfaitement partant pour le concert à Bobo-Dioulasso. Bon vent à l'équipe initiatrice de Jazz For Peace et que DIEU vous accompagne. »

26- ***KIEMA Aristide (Supporter)**

Student at the University of Koudougou, Burkina Faso

*« Je souhaite bon vent au projet **Jazz for Peace**. Je prie qu'il se déroule ici à Bobo-Dioulasso et que je sois présent ce jour pour me réjouir avec l'équipe. »*

27- ***OUATTARA Abdoulaye Emmanuel (Board Member)**

Head of SIMA at Regional Chamber of Agriculture for the Hauts-Bassins Region, Bobo-Dioulasso

« Je rêve de voir ce beau jour au Burkina Faso, j'apprécie l'objectif du concert et sa pertinence au Burkina Faso. Félicitation aux initiateurs du concert Jazz for Peace dans le monde entier. Le concert à sa raison d'être et de se tenir au Burkina Faso au regard de la situation actuelle de notre très cher pays. Mon désir profond est que le concert se tienne à Bobo-Dioulasso.

Que Dieu accompagne le projet Jazz for Peace. »

28- * **SOUBEIGA Régine (Supporter)**

School Teacher, Bobo-Dioulasso

« Belle initiative avec tous les encouragements pour sa réussite ! »

29- * **OUATTARA Aly (Supporter)**

Member of the Young Farmers Association for the Hauts-Bassins, Bobo-Dioulasso

« Le Burkina Faso actuel a besoin de telle initiative pour la cohésion sociale et la paix. Sans réserve, j'accueille le concert dans la ville de Bobo-Dioulasso. »

30- * **SANOU Ousmane (Supporter)**

Young Promoter, Bobo-Dioulasso

*« **Jazz for Peace**, je vous aime beaucoup pour votre idée admirable. On vous accueille à bras ouvert au Burkina Faso, particulièrement à Bobo-Dioulasso. »*

31- * **YAO Baba Zoumana (Supporter)**

Accounting Assistant Regional Chamber of Agriculture for the Hauts-Bassins Region, Bobo-Dioulasso

*« Bon vent au projet **Jazz for Peace** et soyez la bienvenue au Burkina Faso. »*

32- * **IDO Collet (Supporter)**
Agricultural Engineer, Bobo-Dioulasso

« *Les actions de paix et de développement sont notre vision. Pour cette activité, je l'apprécie à sa juste valeur et je félicite les initiateurs. See you in Bobo-Dioulasso .* »

33- * **OUATTARA K. O. Habib (Supporter)**
Project Manager, Bobo-Dioulasso

« *La paix est une affaire de tous et nous allons accompagner toute initiative visant à promouvoir la paix dans notre pays. Soyez les bienvenus dans notre pays et à Bobo-Dioulasso.* »

34- * **TRAORE Ibrahim (Supporter)**
Burkinese News Agency, Bobo-Dioulasso

« *La musique des gardiens de la paix, je soutiens cette initiative avec tout le respect.* »

35- * **SANKARA Boureima (Supporter)**
Entrepreneur, Bobo-Dioulasso

« *La Batterie-Fanfare de la Musique de la Paix va nous faire vibrer au son de ses cuivres, dirigés par **Jazz for Peace.*** »

36- * **OUATTARA K. Ephraïm (Supporter)**
AD Church Pastor, Bobo-Dioulasso

« *Afin de garantir le succès de cette initiative la mobilisation de tous et toutes est indispensable. Pour ma part, toute ma famille et moi nous serons présents ce jour pour apporter notre soutien à l'activité.* »

37- * **LOMPO Marpoa Mireille (Supporter)**
Student at Charles De Gaulle II, Bobo-Dioulasso

« *En cette année de commémoration de la 19^{ème} édition de la Semaine Nationale de la Culture, le concert **Jazz for Peace** est la bienvenue à Bobo-Dioulasso.* »

38- * **BARRO Tiémoko (Supporter)**
Secondary school Steward, Bobo-Dioulasso

*« L'Orchestre symphonique du Conservatoire consacre un programme à la musique française au tournant du XXème siècle, de Claude Debussy, mort justement en cette année 1918 à Albéric Magnard, tombé quatre ans plus tôt sous les balles ennemies. Je pense bien que la mission de **Jazz for Peace** est la bienvenue dans notre pays, principalement à Bobo-Dioulasso. »*

39- * **OUEDRAOGO Francine (Supporter)**
Sociologist, Ministry of Social Affairs, Ouagadougou

« Avec la Fondation Jazz for Peace, c'est le Jazz au service de l'Humanité... A bientôt ! »

40- * **ZOUNGRANA Wielfried (Supporter)**
Computer Programmer at ISEC, Ouagadougou

« C'est bon pour moi... Je suis intéressé ! »

Best regards,

Aubin Zoetyande